

Desactivada a búsqueda de Emilio Estévez, veciño de Candeán desaparecido dende o mércores.

Escrito por Redaccion @valminorinfo
Venres, 07 Agosto 2015 00:00



Desactivada a búsqueda de Emilio Estévez , veciño da parroquia viguesa de Candeán, desaparecido dende o pasado mércores. A última vez que fora visto atopábase na avenida do Aeroporto.

Segundo os familiares Emilio apareceu san e salvo este xoves ás 23h en Goián.

Familiares agradecen a colaboración cidadá que fixo posible a localización de Emilio en un tempotrados récord.

Desactivada a busqueda de Emilio Estévez, veciño de Candeán desaparecido dende o mércores.

Escrito por Redaccion @valminorinfo
Venres, 07 Agosto 2015 00:00
